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ورزش

سرمربی تیم فوتبال باشـــگاه لیورپول انگلیس در شرایطی 

که طبیعتا باید روحیه خوبی داشته باشد و مشکلی بین او و 

رسانه ها دیده نشود، به بیشتر درخواست ها برای مصاحبه ها 

پاسخ مثبت می دهد، البته در سال های گذشته رابطه چندان 

ایده آلی با رسانه ها نداشت و تقریبا از وی بعید بود به درخواست 

یک مصاحبه اختصاصی تن بدهد. حالا سان لندن خوشحال 

از داشتن یک مصاحبه اختصاصی با یکی از پر افتخارترین و 

محبوب ترین مربیان حال حاضر دنیای فوتبال آن را در تیتر 

اول بخش ورزشی خود منتشر کرده است. 

پیروزی برابر ولورهمپتون از هفته ۲۴ لیگ برتر انگلیس مهر 

چندین و چند بار  بود برای تایید برتری ســـرخ های آنفیلد و 

شاگردان یورگن کلوپ در فوتبال جزیره و البته در نگاهی فراتر 

در قاره سبز. اکنون لیورپول با یک بازی کمتر از رقبای جدی 

خود و با ۶۷ امتیاز در صدر جدول لیگ برتر انگلیس خیمه زده و 

من سیتی ۵۱ امتیازی همچنین لستر ۴۸ امتیازی و چلسی ۴۰ 

امتیازی کمترین امیدی برای رسیدن به آنها نخواهند داشت. 

از یورگن کلوپ درباره این موفقیت و راز تشدید فاصله با سایر رقبا 

پرسیده شد و او گفت: »اولین چیزی که به ذهن می رسد تلاش 

بازیکنان است، البته می دانید من اهل فروتنی افراطی نیستم و 

مایلم بگویم سرمربی تیم هم در این موفقیت نقش داشته است. 

مساله چند بعدی است و مشخص است که سایر رقبا امسال 

بهترین نبودند، اما این از ارزش کار لیورپول که حمله می کند 

کم نمی کند و مسلم است که ما بهترین بوده ایم.« 

خبرنگار ســـان لندن با اشـــاره به برتری ها و برگ برنده های 

شاگردان کلوپ می گوید: »در چنین شرایطی سوال کردن از 

نقاط ضعف و ایرادهای تیم به نظر شما اشتباه است؟«

کلوپ پاسخ می دهد: »نه هرگز، اتفاقا این سوال کاملا بجاست 

باید بگویم یک تیم حتی در اوج مشکلات خاص خودش را دارد. 

حتی در شب قهرمانی هم اگر فرصت داشته باشم با مدیریت 

باشگاه در مورد اشتباهات فاحش در فصل بدنسازی و نکاتی 

در مورد خرید و فروش های اشـــتباه صحبت خواهم کرد. از 

طرف من هم مشکلاتی وجود داشته است. به عنوان مثال در 

ابتدای فصل اشتباهات تاکتیکی وجود داشت اما کم کم رفع 

شد. من آدم فضایی نیستم و همیشه درصدی از آزمون و خطا 

در کار هم وجود دارد.«  خبرنگار در مورد مصدومیت ســـادیو  

مانه، ستاره سنگالی لیورپول می پرسد و کلوپ می گوید: »برای 

حضور در صدر جدول باید هزینه آن را هم پرداخت کنیم. طبق 

گزارش کادر پزشکی به نظر می رسد او از ناحیه همسترینگ 

دچار آسیب دیدگی شده است. نمی توانم نگرانی خود را از این 

موضوع پنهان کنم، اما امیدوارم این مشـــکل در اسرع وقت 

حل شود. دوست ندارم واقعیتی را که پزشکان به من منتقل 

کرده اند به زودی قبول کنم، هنوز هم امیدوارم که پیش بینی 

شـــده به تمرین ها برگردد اما باید واقع بین بود و با مشکلات 

دست وپنجه نرم کرد.« 

از کلوپ درباره خرید امباپه سوال می شود و در این خصوص 

او این گونه اظهارنظر می کند: »رقمی که در مورد خرید امباپه 

عنوان شـــده به نظر من غیرمنطقی است و دلیلی ندارد که 

چنین ریسکی داشته باشد. او بازیکن خوبی است اما خوب تر 

از چارچـــوب لیورپول نخواهد بود. باید نکاتی را رعایت کنیم 

و بـــه ذات تیم احترام بگذاریم. دلیل ندارد 3۰۰ میلیون یورو 

برای یک بازیکن پرداخت شـــود امـــا دلهره پرداخت حقوق 

کارکنان باشـــگاه را داشته باشیم.«  ســـان لندن بر این باور 

اســـت که کنایه های کلوپ در نشست خبری پس از بازی با 

ولورهمپتون باعث دلخوری سرمربی من سیتی شده است. 

کلوپ در این بـــاره می گوید: »هیچ کنایه ای در کار نبوده ما 

بازی های فشرده داشتیم و اتفاقا برای من مهم بود که بدانم 

چند امتیاز با آنها اختـــلاف داریم. بعد هم به من گفتند که 

اختلاف ما با منچسترسیتی به ۱۶ امتیاز رسیده است. مساله 

ساده بود و من قصد توهین نداشتم. از طرفی می خواستم به 

فشردگی بازی ها اشاره کنم و بگویم که در یک هفته سه بازی 

خواهیم داشت و باید به فکر بازیکنان و تیم خود باشم. همه 

می دانند که من برای مربیان بزرگ به خصوص سرمربی بااخلاق 

من سیتی چقدر احترام قائل هستم.« 

ایـن هفتـه در  پیـروزی  از  بعـد  لیورپـول  تیـم فوتبـال 

بیست وسـومین بـازی خـود حـالا ۲۷ امتیـاز دیگـر لازم دارد 

تـا قهرمانـی خـود را قطعـی کنـد. اگـر ایـن پیروزی ها پشـت 

سرهم رخ دهد لیورپول می تواند در چهارم آوریل بعد از بازی 

مقابـل منچسترسـیتی در ورزشـگاه اتحاد، قهرمانـی خود در 

لیگ برتر جزیره را قطعی کند. درواقع در آن تاریخ ۶ هفته به 

پایـان فصـل باقی می ماند. چنین رکوردی تاکنون در اختیار 

منچسترسـیتی در سـال ۲۰۰۱ بـوده در حالـی کـه تنها پنج 

هفتـه بـه پایـان لیگ باقی مانده بود و به نظر می رسـد مردان 

کلـوپ می تواننـد بـه راحتی ایـن رکورد را بشـکنند.« 

کلوپ:
 آدم فضا�یی

 نیستم

فوتبال جهان

آگهی مزایده عمومی
دستگاهمزایدهگذار: دانشگاه علوم پزشکی آزاد اسلامی تهران

موضوعمزایده: آزمایشگاه بیمارستان امیرالمومنین)ع(
مبلغسپرده: 9۰۰/۰۰۰/۰۰۰ریال به صورت واریز فیش نقدی یا ضمانت نامه معتبر بانکی
مهلتمراجعهبرایاطلاعازشرایطمزایدهوبازدیدمحل: از تاریخ درج آگهی تاریخ 

9۸/۱۱/۰۵ لغایت 9۸/۱۱/۱9
محلدریافتاسنادمزایده: تهران: نازی آباد، انتهای خیابان شیرمحمدی، روبه روی 
پارک سردار جنگل، بیمارستان امیرالمومنین)ع(، ساختمان شماره یک، طبقه اول، 
امور قراردادها، بیمارستان امیرالمومنین)ع(، تلفن ۵۵3۴۶۲۱۰-۰۲۱ داخلی ۲۱3 

مهلتارائهپاکات: تا پایان وقت اداری روز شنبه مورخ 9۸/۱۱/۱9 ساعت ۱۶
مدارکلازمجهتدریافتاسنادمزایده: ارائه مدارک شناسایی متقاضی، ارائه 
فیش واریزی به مبلغ ۱/۰۰۰/۰۰۰ریال به حساب ۰۱۰۵۵۷۴3۴3۰۰۵ نزد بانک 
ملی شعبه شهرری کد ۱۱۷۴ به نام بیمارستان امیرالمومنین)ع(. )غیرقابل استرداد( 
بیمارستان در رد یا قبول همه پیشنهادات مختار و هزینه آگهی به عهده برنده مزایده 

می باشد. تاریخ آگهی 9۸/۱۱/۰۵
معاونتتوسعهمدیریتومنابعانسانی

آگهی مزایده عمومی
تاریخ آگهی ۱39۸/۱۱/۵

دستگاهمزایدهگذار:مركز پزشكی، آموزشی و درمانی بوعلی
موضوعمزایده:بوفه بیمارستان بوعلی

مبلغ سپرده:3۵۰،۰۰۰،۰۰۰ ریال به صورت واریز فیش نقدی و یا ضمانت نامه 
معتبر بانكی

مهلتمراجعهبرایاطلاعازشرایطمزایدهوبازدیدمحل:از تاریخ درج آگهی 
لغایت ۱39۸/۱۱/۱۴

محلدریافتاسنادمزایده:تهران- میدان امام حسین)ع(- اول خیابان دماوند- 
بیمارستان بوعلی- ساختمان شماره 3- اداره قراردادها

مهلتارائهپاكات:تا پایان وقت اداری روز دوشنبه مورخ ۱39۸/۱۱/۱۴
مداركلازمجهتدریافتاسنادمزایده:ارائه كارت شناسایی متقاضی، ارائه 
فیش واریزی به مبلغ ۱،۰۰۰،۰۰۰ ریال به حساب ۰۱۰99۰۷۵۷9۰۰۸ نزد 

بانك ملی به نام بیمارستان بوعلی )غیرقابل استرداد(
ادارهقراردادهایبیمارستانبوعلی

نوبت اول آگهی مناقصه عمومی
دانشگاه آزاد اسلامی واحد خرم آباد در نظر دارد خرید و نصب سیستم کندانسور 

)پوسته لوله( و اواپراتور مربوط به چیلر ساختمان اداری خود را به شركت های واجد 
شرایط واگذار نماید. متقاضیان می توانند جهت دریافت اسناد مناقصه با مراجعه 
به مدیریت عمرانی واحد خرم آباد )اداره تعمیر و نگهداری( نسبت به دریافت مدارك 

مناقصه اقدام نمایند. 
حداکثر زمان اخذ و عودت اسناد مناقصه  ۱۰ روز پس از درج آگهی با احتساب ایام 

تعطیل می باشد.
سپرده شرکت در مناقصه مبلغ    ۲۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال می باشد که بایستی به حساب 

شماره  ۰۱۰۶33۷9۲۸۰۰9 نزد  بانک ملی شعبه دانشگاه واریز گردد.
دانشگاه در رد یا قبول هر یك از پیشنهادات مختار  بوده و کلیه پیشنهادات مبهم و 

مشروط مردود خواهد بود. 
هزینه درج آگهی برعهده برنده مناقصه می باشد.   در صورت انصراف برنده مبلغ سپرده 
شرکت در مناقصه به نفع دانشگاه ضبط می گردد. سایر شرایط در اسناد مناقصه ذکر 

گردیده است. شمارهتماس: 33۱۲۰3۷9)۰۶۶(
روابطعمومیدانشگاهآزاداسلامیواحدخرمآباد

آگهی مزایده عمومی 
دانشگاه آزاد اسلامی واحد آستارا در نظر دارد انتشارات دانشجویی خود را از 

طریق مزایده عمومی به صورت اجاره یک ساله به افراد واجد شرایط واگذار نماید. 
متقاضیان می توانند ظرف مدت ۱۰ روز از تاریخ درج آگهی جهت بازدید از محل و 
دریافت اسناد مزایده و ارائه قیمت پیشنهادی به حوزه اداری دانشگاه واقع در مجتمع 
 آموزشی شماره یک مراجعه نمایند. ضمنا هزینه درج آگهی به عهده برنده مزایده می باشد.

شمارهتماس: ۰۱3۴۴۸۰۰۱۲۰
روابطعمومیدانشگاهآزاداسلامیواحدآستارا

سازمان آگهی های روزنامه 
Advertisement`s Organization

 تماس با ما : 

تلفن: 66۳4۸046-66۳4۸0۱۸ )02۱( 
فکس: 66۳4۸0۱7 )02۱(

a66348018@gmail.com :ایمیل

  گفت وگو

هندبالیستهایکشورمانباتساوی

مقابلکرهجنوبیبهخاطرتفاضلگل

کمترازحضوردررقابتهایجهانی

بازماندندولیباوجوداردوهایکم

ومشکلاتقبلیبازیهاینسبتاقابلقبولیارائهکردند.سرمربیتیمملی

هندبالایراننیزاعلامکردکهازعملکردشاگردانشباتوجهبهشرایطموجود

راضیاست.گفتوگوی»فرهیختگان«باعلیرضاحبیبیرادرادامهمیخوانید.

نتیجه لازم را نگرفتید. از عملکرد تیم تان رضایت دارید؟
تیم ما عملکرد خیلی خوبی داشت. با توجه به تمام داشته هایمان و زمان کوتاهی 

که برای آمادگی تیم داشتیم و اضافه شدن لژیونر ها در اردوی آخر عملکرد خوبی 

داشتیم. حق مان بود یکی از چهار تیم صعود کننده به مسابقات جهانی باشیم ولی 

تیم نمایش خوبی از خود نشان داد و توانستیم بازی خوبی را مقابل تیم میزبان کویت 

انجام دهیم و به پیروزی برسیم، مقابل بحرین و قطر هم توانستیم بازی خیلی نزدیک 

و پایاپایی را داشته باشیم. 

دلیل نتیجه نگرفتن تیم را در چه می دانید؟
اگر تیم با تجربه تر بود و زمان بیشتری در اختیار داشتیم به طور حتم می توانستیم نتایج 

خوبی را مقابل این تیم ها بگیریم؛ البته مقابل کره جنوبی، تیمی که هم تجربه و هم 

سابقه خوبی دارد، خیلی خوب ظاهر شدیم اما متاسفانه فشار مسابقات دردسرساز 

شد. به طور مثال فاصله مسابقه ما با کویت و قطر کمتر از ۲۰ ساعت و فشار زیادی 

هم روی بازیکنان بود و غیر از سجاد استکی که در بازی با کویت مصدوم شد، چند 

مصدوم دیگر هم داشتیم. 

مقابل کره جنوبی برد را در دقیقه پایانی از دست دادید!
بچه ها هم قسم شده بودند با هر شرایطی در این دیدار پرقدرت ظاهر شوند که این 

اتفاق افتاد و توانستیم بازی را خوب شروع کنیم ولی چون کره جنوبی تیم کاملا سرعتی 

است و در شروع بازی و استفاده از ضدحملات شان خیلی به بازی سرعت می دادند 

ما کمتر توانستیم تعویض داشته باشیم و این مسیر رفت وبرگشت را سریع تر باید 

انجام می دادیم که در تحلیل انرژی بچه ها در نیمه دوم خیلی تاثیر داشت. با تحلیل 

رفتن انرژی مان و بازیکنانی که مصدوم بودند، مجبور بودیم زمان هایی به بازیکنان 

استراحت بدهیم و سجاد، از بازیکنان اصلی مان که تمام کننده و گل زن تیم بود را در 

اختیار نداشتیم و مجبور شدیم در یک سری از پست ها تغییراتی بدهیم، با این حال 

چند اشتباه هم داشتیم. متاسفانه در دو دقیقه آخر که حساس ترین زمان بازی بود 

»مجتبی حیدرپور« اخراج شد، »پوریا نوروزی نژاد« هم بلافاصله بعد از او کارت قرمز 

گرفت و اخراج شد و ما مجبور شدیم در جایی که دو گل از حریف جلو هستیم روی 

خطای پنالتی و اخراج دو بازیکن مان بازی را بدون داشتن دو بازیکن باتجربه با چهار 

نفر ادامه دهیم. البته در ۱۰ ثانیه آخر زمانی برای جبران داشتیم و در تایم استراحت 

موارد لازم و پلن را برای اجرای تاکتیک گفتیم ولی متاسفانه در شروع حمله خطای 

شارژ اتفاق افتاد و فرصت را از دست دادیم و درنهایت با وجود شایستگی از صعود به 

مسابقات جام جهانی باز ماندیم. 

این همه مصدومیت به بدنسازی بر می گردد یا پرفشار بودن این مسابقات؟
چند علت می تواند داشته باشد، هندبال به خاطر برخوردهای فیزیکی بازی پربرخورد 

و پرفشاری است و وقتی در نیمه دوم تیم افت می کند و تمرکزش پایین می آید به طور 

حتم به خاطر مسائل آمادگی جسمانی است. این مسائل باید در باشگاه ها رعایت 

شود چون ما در زمان ۱۰ تا ۱۵ روز اردوی کوتاه مدت که فقط باید صرف هماهنگی 

تیم شود، زمانی برای کار در بخش آمادگی جسمانی نداریم و وقتی بازیکن ها از 

باشگاه ها وارد تیم ملی می شوند. اگر آمادگی جسمانی لازم را نداشته باشند، ما هم 

نمی توانیم زیاد وقتی بگذاریم؛ اگر اردوهای بلندمدت داشته باشیم می توانیم روی 

بحث آمادگی جسمانی هم برنامه داشته باشیم ولی متاسفانه بیشتر بازیکنان بدون 

آمادگی جسمانی مناسب وارد اردوهای کوتاه مدت تیم ملی می شوند که آن هم نقش 

خیلی زیادی به خصوص در نیمه های دوم دارد. 

برای این رقابت ها چقدر زمان برای برگزاری اردو داشتید؟ آیا کافی بود؟
زمان خیلی کوتاهی برای آمادگی تیم مان در این مسابقات داشتیم، بعد از مسابقات 

انتخابی المپیک، مدتی اردوها به خاطر برگزاری مسابقات باشگاه های آسیا و لیگ 

تعطیل بود. تقریبا سه اردوی کوتاه مدت داشتیم که در دو اردوی کوتاه مدت اول 

و دوم بازیکنان لژیونر را هم در اختیار نداشتیم و مجموعا با ۶ بازی تدارکاتی قبل 

از شروع بازی ها تیم را بستیم. بحث پروسه آماده سازی تیم واقعا به یک ماه و ۱۰ 

روز و دو ماه بر نمی گردد، باید برنامه ریزی دوساله داشته باشیم تا بتوانیم تیم را 

آماده و بازیکنان جوان را تزریق کنیم و برنامه تدارکاتی متعدد داشته باشیم که اگر 

این برنامه را داشته باشیم می توانیم در مسابقات بعدی موفق باشیم. اگر برنامه 

درازمدت نداشته باشیم به طور حتم به چنین مشکلاتی هم برمی خوریم، این طور 

نیست که بگوییم چرا در یک دقیقه آخر یا 9 ثانیه آخر این اتفاق افتاد. باید دید 

تیم چه پروسه آمادگی را طی کرده و بازیکنان با چه آمادگی وارد مسابقات شدند 

که بتوانند در شرایط مختلف مسابقه و شرایط سخت تصمیم لازم را بگیرند و تجربه 

کافی را به دست بیاورند. در تیم ما حدود 3۵ درصد بازیکنان جوان هستند که 

برای اولین بار در تیم ملی سابقه حضور دارند و ۵۵ درصد بازیکنان لژیونرند که با 

ما هیچ اردوی تدارکاتی را غیر از اردوی آخر شرکت نداشتند. 

پیشرفت هندبال نسبت به گذشته را چطور ارزیابی می کنید؟
صرف نظر از نتیجه کلی، تیم ما شایستگی صعود را داشت، بازیکنان ما در این دوره 

از مسابقات غیرت مندانه شرکت کردند و عملکرد بسیار خوبی را از خود نشان دادند. 

این را من به عنوان سرمربی تیم نمی گویم، بلکه تمام افرادی که بدون غرض هستند 

و کارشناسانی که در کویت حاضرند چه از فدراسیون آسیا و چه از سایر تیم ها، چه 

داوران و چه هواداران به این قضیه اذعان داشتند که در دهه اخیر بهترین تیم ایران 

بوده ایم و شایسته حضور در فینال مسابقات را هم داشتیم ولی به خاطر یک سری 

اشتباهات که در واقع در هندبال طبیعی است و نیاز به کار بیشتر و کسب تجربه 

بیشتر دارد، این اتفاق افتاد. 

استکی هم از تیم ملی خداحافظی کرد، شما در جریان این تصمیم بودید؟
الله کرم قبلا در این باره صحبت کرده بود ولی همه ملی پوشان در واقع قصدشان این 

بود که بتوانند در این مسابقات موفق باشند و تیم به مسابقات جهانی صعود کند 

و خاطره خوشی به جا بگذارند و تمام تلاش شان را هم کردند. خداحافظی الله کرم 

یک مساله شخصی است که من امیدوارم بهترین تصمیم را برای زندگی ورزشی خود 

بگیرد. او کاپیتان ارزشمند تیم ملی بوده و زحمت بسیاری برای تیم ملی کشیده و 

من برایش آرزوی موفقیت دارم. 

برای عملکرد بهتر و انبساط خاطر علاقه مندان به هندبال، به چه چیزهایی نیاز است؟
هندبال ما بیش از هر چیز نیاز به برنامه ریزی بلند مدت و حمایت دارد. نکته  مهم 

دیگر مشکل تکنیکی است که با آن مواجه هستیم، مشکلی که از بدو شروع هندبال و 

آموزش آکادمیک هندبال به دست می آید. اگر الان در تیم های پایه و تیم های نونهالان 

و نوجوانان یک آموزش آکادمیک و صحیح انجام نشود و بازیکنان در رده های پایه 

با تکنیک صحیح دفاع کردن، پاس دادن، دریافت کردن، شوت زدن، دریبل کردن 

و تمام مهارت های هندبال اگر خوب آموزش نبینند، هیچ مربی ای قادر به تغییر 

آن عادت ها و تکنیک های غلط نخواهد بود. اگر باشگاه های ما نسبت به آموزش 

صحیح تکنیک و بحث آمادگی جسمانی کار نکنند و بازیکنی که وارد اردوی تیم ملی 

می شود با آمادگی لازم فیزیکی و تکنیکی وارد نشود، در تیم ملی بزرگسالان فرصتی 

برای آموزش تکنیک و بحث آمادگی جسمانی در اردوهای کوتاه مدت ۵ تا ۱۰ روزه 

نخواهد بود و به جای اینکه وقت را صرف تاکتیک و هماهنگی کنیم این زمان کوتاه 

باید صرف مسائل بدنی و تکنیکی شود که ما را عقب می اندازد. 

و صحبت پایانی؟
تیم ملی با عملکرد خود نشان داد فاصله خودش را با تیم های قدرتمند آسیا خیلی کم 

کرده است و حتی اگر شاید همین اشکالات جزئی نبود این تیم الان در فینال مسابقات 

 حضور داشت و این پتانسیل را هندبال از خودش نشان داده که اگر برنامه ریزی دراز مدت

 باشد و حمایت بیشتری از طریق مسئولان ورزش کشور از رشته هندبال بشود، قطعا 

هندبال می تواند جزء ورزش های مدعی در آسیا باشد. واقعیتش این است که بدشانسی 

آخرین مشکل ما در این دیدارها بود. 

حبیبیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:باایناردوهایکوتاهمدت،ازشاگردانمراضیهستم

بهترین عملکرد هندبال ایران در یک دهه اخیر  بود
 بابرنامهریزیدرازمدتمیتوانیمدرآسیامدعیباشیم

تمجید کارواخال از مهدی طارمی 

در روزهای اخیر پیشنهادهایی از استون ویلا، 

پورتو و بنفیکا برای جذب مهدی 

طارمی به باشگاه ریوآوه رسیده 

است. کارواخال، سرمربی ریوه آوه 

در این خصوص گفت: »طارمی 

را خیلی وقت بود می شناختم. 

بازیکن  ایران  ملی  تیم  در 

بازی های  و  بود  کی روش 

در  او  می دیدیم.  را  ایران 

قطر بود و تیم ما نمی تواند مثل 

قطری ها پول بدهد. با این حال مهدی با 

انتخاب ریو آوه نشان داد شخصیت بالایی 

دارد و به دنبال پول نیست. طبیعی است که 

تیم هایی بزرگ تر دنبالش باشند. تیم های 

پرتغالی خیلی اطلاعات درباره او می گیرند 

و تیم های انگلیسی نیز به دنبال جذبش بودند. 

خوشحالم که او را در تیمم دارم.«

حریف پرسپولیس هافبک بنفیکا را خرید

تیم شارجه امارات همگروه پرسپولیس در فصل جدید لیگ قهرمانان آسیا با 

کایو لوکاس برزیلی به توافق رسید و این بازیکن گلزن ۲۵ ساله را به صورت 

قرضی به خدمت گرفت. این تیم اماراتی که فصل قبل قهرمان لیگ امارات شد 

توانست این بازیکن را که پیش تر در العین توانسته بود طی ۱۲۱بازی، ۴9 گل 

به ثمر برساند به خدمت بگیرد. کایو در این فصل ۱۱ بار برای بنفیکا به میدان 

رفت و یک گل نیز برای تیم صدرنشین لیگ پرتغال به ثمر رساند. این بازیکن 

برزیلی که در کاشیمای ژاپن نیز سابقه بازی دارد، در لیگ امارات و تیم العین 

افتخارات زیادی به دست آورد و توانست عملکرد بسیار خوبی در این تیم داشته 

باشد ولی شروع ضعیف در تیم بنفیکا باعث شد تا سران تیم پرتغالی این بازیکن 

را به صورت قرضی به تیم شارجه دهند. پرسپولیس در این فصل لیگ قهرمانان 

آسیا با تیم های الدحیل قطر، شارجه امارات و التعاون عربستان همگروه است. 

نسیمشیرازی
 روزنامه نگار

مصاحبهسانلندن
بامربیموفقلیورپول


